



681 Ste-Philomene,
Kanesatake, Quebec,
J0N1E0

Tel: (450) 479-8373
Fax: (450) 479-1622

Mohawk Council of Kanesatake

Office of the Grand Chief

February 25, 2021

Object : Copy of Legal Action Against Oka and Quebec Following the Adoption of the 2020-223 Bylaw Citing the Pines as a Municipal Heritage Site

Shé:kon Kanesata'kehró:non,

Attached is a copy of the legal action intended against Oka in order to protect the Pines and invalidate Oka's bylaw 2020-223 that was adopted on December 1st 2020 and which cited the Pines as being a municipal heritage site.

Any constructive comments that would add weight to the legal action are welcomed, as elements can still be added.

If you would like more information on this subject, you can check-out the many capsules that were posted to the *Mohawk Council of Kanesatake's* Youtube channel, or on the MCK Facebook page where all the communications touching on this subject were posted.

Niawenhkó:wa Sewehniseriióhak

Grand Chief Serge Otsi Simon



681 Ste-Philomene,
Kanesatake, Quebec,
J0N1E0

Tel: (450) 479-8373
Fax: (450) 479-1622

Mohawk Council of Kanesatake

Bureau du Grand Chef

25 février 2021

Objet: Copie de l'Action Juridique Contre Oka et Québec Suite à l'Adoption du Règlement 2020-223 Citant la Pinède comme Site Patrimonial Municipal

Shé:kon Kanesata'kehró:non,

Trouvez ci-joint une copie de l'action juridique intentée contre Oka afin de protéger la Pinède et d'invalider le règlement d'Oka 2020-223 adopté le 1er décembre 2020 citant la Pinède comme étant un site patrimonial municipal.

Tout commentaire constructif qui ajouterait du poids à l'action juridique est le bienvenu, car des éléments peuvent encore être ajoutés.

Si vous souhaitez plus d'informations à ce sujet, vous pouvez consulter les nombreuses capsules qui ont été publiées sur la chaîne Youtube du *Mohawk Council of Kanesatake*, ou sur la page Facebook du MCK où toutes les communications touchant à ce sujet ont été publiées.

Niawenhkó:wa Sewehniseriióhak

Serge Otsi Simon

Grand Chief Serge Otsi Simon